
 

 

Protokół Nr 7 /2011 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Poświętne, które odbyło się                     

w dniu 6 czerwca 2011 roku w godzinach 10
00

-15
40

 

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Andrzej Pawlik Przewodniczący Komisji, powitał 

zebranych radnych – lista w załączeniu do protokołu. W posiedzeniu uczestniczył 

Wójt Gminy oraz Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący przedstawił poniższy porządek posiedzenia i zapytał jednocześnie czy 

radni mają inne propozycje, co do porządku. Dodał, że zaproponowano wcześniej, aby 

komisja dzisiejsza była wyjazdowa oceniająca realizację inwestycji. 

1.  Analiza wykonania budżetu Gminy za rok 2010, 

- sprawozdanie z wykonania budżetu, 

- sprawozdanie finansowe,  

- informacja o stanie mienia, 

2.  Zapoznanie się z opinią RIO dot. realizacji budżetu, 

3.  Przygotowanie wniosku absolutoryjnego dla Wójta Gminy 

4.  Zagadnienia bieżące i pod obrady sesji. 

- pani Kośka Skarbnik Gminy oznajmiła, że komisję obligują sztywne terminy 

odnośnie dokonania oceny sprawozdania finansowego, w przypadku 

niedotrzymania terminów może nie odbyć się sesja absolutoryjna i będziemy 

mieć problemy prawne. 

Radni podjęli dyskusje związaną z terminami przeprowadzenia komisji absolutoryjnej 

oraz przedstawionym porządkiem posiedzenia. 

W dyskusji przewodniczący komisji zaproponował, aby komisja szybko obejrzała 

zrealizowane inwestycje i zajęła się dalej sprawozdaniami finansowymi. 

W dalszej dyskusji radni podjęli decyzję o wyjeździe w teren w celu lustracji 

inwestycji gminnych zrealizowanych w 2010 r. Radny Wielgus stwierdził, że można 

rozpocząć od pkt. 1 a potem pojechać w teren. 

- Pani Jadwiga Kośka Skarbnik Gminy przedstawiła opinię RIO o przedłożonych 

sprawozdaniach z wykonania budżetu gminy, dodała, że radni otrzymali 

materiały w marcu. Następnie rozpoczęła omawianie sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za rok 2010. Podczas omawiania sprawozdania radni 

na bieżąco zadawali pytania i analizowali wykonanie budę tu gminy. 

W dyskusji radny Wielgus pytał o kredyt z Banku Ziemi Piotrkowskiej, na co był 

zaciągnięty, pytał również o przeniesienie środków z remontu drogi w Mysiakowcu na 

obiekt sportowy w Studziannie. 

- Radny Worach pytał o niskie wykonanie planu w dziale gospodarka 

mieszkaniowa. 

- Radny Wielgus pytał o wydatki związane z podziałami i przygotowaniami do 

sprzedaży działki w Ponikle. 

- Wójt Gminy wyjaśnił, że wydatki związane są z podziałami oraz pracami 

geodezyjnymi i opłatami sądowo-notarialnymi 

- Radny Pawlik dodał, że pozycja ta pojawiła się bez planu. 



- Pani Skarbnik przedstawiła zapisy analityki dotyczące poruszonego problemu 

podziałów w Ponikle. 

- Radny Wielgus złożył wniosek o przygotowanie zestawienia wszystkich 

kosztów związanych z przygotowaniem działki po byłej szkole do sprzedaży. 

- Wójt Gminy dodał, że koszt ogółem wynoszą 3400 zł. 

- Radny Świąder pytał o zakup beczki asenizacyjnej dla ZUK i ile ma Wójt 

środków do dyspozycji. 

- Pani Skarbnik oznajmiła, że zarządzeniem Wójt nie może wprowadzać do planu 

żadnych inwestycji. 

W dalszej dyskusji radni omawiali zakupy inwestycyjne omawiano również wysokość 

zobowiązań, jakie może podjąć Wójt bez zgody Rady. 

- Radny Pawlik poprosił o przedstawienie informacji o stanie mienia gminy 

- Pani Skarbnik zapoznała zebranych ze stanem mienia, jakie posiada gmina. 

- Radny Pawlik zapytał o wiarygodność przedstawionych wartości. 

- Pani Skarbnik oznajmiła, że wartości są zgodne z dokumentacją, prowadzona 

jest amortyzacja środków trwałych. Do bilansu wartość netto, przedstawiane 

jest to również do Izby Obrachunkowej. 

- Radny Pawlik zapytał czy jest prowadzony wykaz udzielonych umorzeń i 

odroczeń należności podatkowych 

- Pani Skarbik oznajmiła, że umarzane kwoty nie przekroczyły wartości 500 zł. 

- Radny Wielgus stwierdził, że wymiana dachu na GOK za 100 tys. jest bardzo 

dużą kwotą. 

- Radny Pawlik zapytał o rozstrzygnięcie przetargowe dotyczące wymiany 

dachu. 

- Wójt Gminy oznajmił, że wygrała firma z Tomaszowa, projekt był wcześniej 

obecnie tylko aktualizowano kosztorys. 

- Radny Pawlik zapytał ponownie o wykaz umorzeń oraz dodatkowo o rejestr 

przetarg ów. 

- Wójt Gminy oznajmił, że nie ma rejestru przetargów, ale nie ma problemu, aby 

go założyć. 

- Radny Wielgus pytał o ilość stażystów oraz sposób finansowania staży. 

- Wójt oznajmił, że staż przez 4 m-ce finansuje Urząd Pracy, ale jest wymóg, aby 

przedłużyć staż o następne 3 miesiące płatne z budżetu gminy. 

Na posiedzenie przybyła pani Kupis pracownik Urzędu, która zapoznała zebranych z 

rejestrem umorzeń w podatkach i opłatach. 

- Radny Pawlik zaznaczył, że rejestr powinien być opieczętowany i 

przesznurowany. Kto podejmuje decyzje o zwolnieniach? 

- Pani Kupis oznajmiła, że takie decyzje podejmuje Wójt. 

Podjęto dyskusję związaną z przedstawionym rejestrem oraz umorzeniami w 

podatkach i opłatach, jakie stosuje gmina. W dyskusji Radny Pawlik zalecił, aby 

opieczętować i przesznurować rejestr oraz poprosił o przedstawienie rejestru 

zarządzeń wójta. 

- Pani Kacprzak pracownik Urzędu zapoznała zebranych z rejestrem zarządzeń, 

jaki jest prowadzony w Urzędzie. 

- Radny Pawlik zawnioskował, aby do rejestru zarządzeń dopisać rubrykę 

dotyczącą osoby sporządzającej zarządzenie. 



W dalszej dyskusji pani Skarbnik zapoznała zebranych ze sprawozdaniem 

finansowym. Przedstawiła bilans gminy oraz jednostek – pytań i uwag radni nie 

wnieśli. 

Radny Pawlik zakomunikował, że komisja uda się teraz w teren celem dokonania 

lustracji inwestycji zrealizowanych w roku 2010, która to nie odbyła się podczas 

poprzedniego posiedzenia komisji. Ogłosił następnie pięciominutową przerwę. 

Komisja udała się w teren celem lustracji terenowej inwestycji zrealizowanych w roku 

2010. 
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 przewodniczący komisji radny Andrzej Pawlik zakończył posiedzenie. 
 

    Przewodniczący Komisji 

Protokołował:       Andrzej Pawlik 

 Bolesław Kośka 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Kacprzak Marian       .......................................................................  

 

Świąder Grzegorz   ....................................................................... 

 

Wielgus Krzysztof   ....................................................................... 

 

Worach Mieczysław       ........................................................................ 

 


